

New Release - April 2024

GEN 24872	1 CD	Europe: Highprice
EAN: 4260036258721	Digipak	UK: £9.00
Label: GENUIN classics	Total Time: 68'41	US / Canada: Highprice
		Asia: Highprice



Fanny Hensel - Das Jahr

A Musical-Literary Encounter

Sophia Weidemann, Piano
Tinka Kleffner, Speaker

Unique Selling Points:

- A unique compilation of Fanny Hensel's work "Das Jahr" together with letters and diary entries of the composer
- Sophia Weidemann has received multiple national and international awards
- Tinka Kleffner is an experienced actress and speaker in films, series, radio & television, audiobooks & radio plays

Tracklist

01	Hochgeehrter Herr und Freund! *	12	Liebste Schwester *
02	Januar	13	August
03	Februar	14	Venedig *
04	Felix *	15	September
05	März	16	Hensel *
06	Italienische Reise *	17	Oktober
07	April	18	November
08	Mai	19	Abschied aus Rom *
09	Vater *	20	Dezember
10	Juni	21	Nachspiel
11	Juli	22	Juni (Originalfassung)

* Letters and diary entries by and to Fanny Hensel



Fanny Hensel - Das Jahr / GEN 24872

Pianist Sophia Weidemann and actress Tinka Kleffner present a musical-literary encounter with the exceptional composer Fanny Hensel in their new GENUIN album, "Das Jahr" (The Year). The album includes a remarkable piano cycle along with letters and diary entries to and by Hensel. Through their interpretation, these two highly acclaimed artists offer a high-level, intimate glimpse into the life and work of one of the most significant 19th-century female composers and enlightened thinkers, Fanny Hensel. Hensel's piano cycle covers a whole year, and the chosen and thoughtfully read excerpts mirror the emotionally rich and skillfully constructed music in the most delightful way!

Eine musikalisch-literarische Begegnung mit einer außergewöhnlichen Komponistin versprechen die Pianistin Sophia Weidemann und die Schauspielerin Tinka Kleffner in ihrem neuen GENUIN-Album „Das Jahr“, das einen großartigen Klavierzyklus, sowie Briefe und Tagebucheinträge an und von Fanny Hensel beinhaltet. Die beiden vielfach ausgezeichneten Künstlerinnen verschaffen uns mit ihrer Interpretation auf höchstem Niveau einen intimen Einblick in das Leben und Werk einer Frau, die eine der wichtigsten Komponistinnen des 19. Jahrhunderts und aufgeklärte Denkerin war, ein großer romantischer Geist. Hensels Klavierzyklus spannt einen großen musikalischen Bogen über ein ganzes Jahr, die ausgewählten und sensibel gelesenen Textstellen spiegeln die hochemotionale und kühn konstruierte Musik aufs Glücklichste!